
 

 
  

 

 

 

GEZAMENLIJKE COMMISSIE/COMITÉ VEILIGHEID, FINANCIËN EN ALGEMENE ZAKEN 

STAD – SOCIAAL HUIS 

 

Vergadering 3 mei 2017 
 

 
Aanwezig 

 
Melikan Kucam, voorzitter 

Walter Schroons, schepen 

Kristof Calvo, Anne Delvoye, Catherine François, Caroline Gennez, 

Freya Perdaens, Hamid Riffi, Ali Salmi, Alexander Vandersmissen, 

Patricia Verbeeck, commissieleden stad, Kathleen De Wolf, Tom 

Geys, Peggy Ghekiere, Indrani Muyldermans, commissieleden Sociaal 

Huis. 

 
Aanwezig niet-
commissieleden 

(raadsleden) 
 

Greet Geypen, Katleen Den Roover, schepenen. 

Verslaggever Erik Laga, stadssecretaris. 

 
Ambtenaren  

 
Externen  

 
Verontschuldigd Bart Somers, burgemeester, Koen Anciaux, voorzitter Sociaal Huis, 

Marc Hendrickx, Marina De Bie, Christiaan Backx, schepenen. 

Karel Geys , Johan Timmermans, commissieleden stad, Hilde 

Baetens, Frie Niesten, Anne Berghmans, commissieleden Sociaal 

Huis. 

 

 

Datum 3 mei 2017 – van 20.00 uur. 

 

 

1. Goedkeuring verslag 19 april 2017. 

 

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

2. Uitgebreide toelichtingen, zoals bepaald in artikel 53 van het decreet van 6 juli 

2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, door bestuurders van de 

stad in de intergemeentelijke verenigingen door de volgende afgevaardigden: 

 

 
 
1. Toelichting door mevrouw Greet Geypen, afgevaardigde van de stad, over het 

beleid van de intergemeentelijke vereniging IGEMO en de uitoefening van haar 

mandaat.  



Mevrouw Greet Geypen geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter zitting 

uitgedeeld). Igemo wenst een meer regionaal beleid te ontwikkelen (oprichting van de 

regionale mandaatgroep). In het kader van de gebiedsontwikkeling zijn de RUP’s voor 

Mechelen een belangrijk aspect.  Een interessant nieuw initiatief betreft het woonbeleid. 

 

 

2. Toelichting door mevrouw Greet Geypen, vervangster van mevrouw Rita Van den 

Bossche, afgevaardigde van de stad, over het beleid van de intergemeentelijke 

vereniging IVAREM.  

 

Mevrouw Greet Geypen geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter zitting 

uitgedeeld).  Ivarem kreeg de opdracht efficiëntiewinsten te realiseren. Door een andere 

werkwijze mbt de financiële bijdragen worden correcties doorgevoerd mbt de bijdragen. 

Het dossier van de overslagloods heeft nogal wat commotie veroorzaakt. 

In 2021 eindigt de huidige periode van Ivarem en zullen de besturen moeten beslissen of ze 

intercommunaal verder gaat of in eigen beheer. 

 

3. Toelichting door mevrouw Greet Geypen, afgevaardigde van de stad, over het 

beleid van de intergemeentelijke vereniging IVERLEK en de uitoefening van haar 

mandaat.  

Mevrouw Greet Geypen geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter zitting 

uitgedeeld). Is altijd een speciaal verhaal omdat het beleid wordt bepaald door de Vlaamse 

overheid, wat een invloed heeft op de marktwerking. 

Enkele belangrijke dossiers: stop laagcalorisch gas, uitrol digitale meters, laadpunten in kader 

van duurzame mobiliteit, zonnepanelen, … 

Iverlek investeerde 101 Mio in het bedieningsgebied. 

Iverlek heeft grote netbetrouwbaarheid. 

Communicatie minder hinder kan beter; vandaar een nieuwe tool op de website. 

Regiomasterplan voor openbare verlichting werd uitgewerkt; er wordt resoluut gekozen voor 

LED-verlichting. Mechelen is hier piloot. 

Ecologie: LED, duurzame mobiliteit, infosessies aardgas, premies dakisolatie. 

 

Vraag vanuit de commissie:  

Bij bovengrondse leidingen blijft bij werken soms alles bovengronds  

 in principe is er vooraf een coördinatievergadering voor de uitvoering van de werken; 

ondergronds brengen heeft wel een financieel aspect en vandaar dat dit dient 

afgewogen te worden per dossier. 

 

4. Toelichting door de heer Koen Anciaux, afgevaardigde van de stad, over het beleid 

van de intergemeentelijke vereniging FINILEK en de uitoefening van zijn mandaat.  

 

De heer Koen Anciaux is wegens verblijf in het buitenland verontschuldigd. De nota wordt 

overhandigd. De voorzitter stelt voor dat vragen schriftelijk worden gericht aan de bestuurder 

Koen Anciaux die deze vragen graag zal beantwoorden. 

 

 

5. Toelichting door mevrouw Katleen Den Roover, afgevaardigde van de stad, over 

het beleid van de intergemeentelijke vereniging PIDPA en de uitoefening van haar 

mandaat.  

Mevrouw Katleen Den Roover geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter 

zitting uitgedeeld).   

Het werkingsjaar 2016 geeft een positief bedrijfsresultaat van 8,5 Mio euro. 

De activiteit ‘water’ vormt een klein aandeel in het globaal bedrijfsresultaat. 

Pidpa hanteert de laagste waterprijs in Vlaanderen. De nota geeft een overzicht van de 

verschillende tarieven.   

Pidpa riolering bestaat 10 jaar. 

Een belangrijke klemtoon is duurzaamheid en kwaliteit. Zo wordt in nieuwe projecten sterk 

ingezet op chloorvrij werken. 

Hidrodoe is het interactieve waterDOEcentrum van Pidpa en kende een record aantal 

bezoekers: 45.000 bezoekers in 2016. 

Pidpa ondersteunt ook ontwikkelingsprojecten mbt drinkwatervoorzieningen. 



Pidpa telt 677 medewerkers.  De veiligheid van de medewerkers is een belangrijk 

aandachtspunt. 

 

 

6. Toelichting door mevrouw Katleen Den Roover, afgevaardigde van de stad, over 

het beleid van de intergemeentelijke vereniging PONTES en de uitoefening van haar 

mandaat.  

Mevrouw Katleen Den Roover geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter 

zitting uitgedeeld). Pontes beheert 2 crematoria en 1 crematorium is in aanbouw.  De activiteit 

(crematies) is steeds een intergemeentelijke activiteit.  Naast crematies verzorgt Pontes ook 

Plechtigheden en uitvaartmaaltijden.  De nota bevat ook een aantal statistische gegevens mbt 

het aantal crematies en andere vormen van dienstverlening. 

In 2017 worden een aantal investeringen gepland; het betreft vernieuwingen en renovaties. 

Vraag vanuit de commissie: maakt de plaats van crematorium verschil uit in prijs.  De 

begrafenisondernemer bepaalt met welk crematorium hij samenwerkt.   

 

7. Toelichting door de heer Walter Schroons over het beleid van de 

intergemeentelijke vereniging CIPAL en de uitoefening van zijn mandaat.  

De heer Walter Schroons geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota (ter zitting 

uitgedeeld).  

Cipal heeft een joint venture aangegaan met Schaubroeck; Cipal cv telt een 150 vennoten; 

Cipal dv heeft ook aandelen in Jobpunt Vlaanderen. 

Cipal speelt in op de nieuwe uitdagingen waarmee de overheden worden geconfronteerd, zoals 

‘smart city’.  De financiële situatie is goed maar de responsabilisering (pensioenproblematiek) 

vraagt dat er een ‘reserve’ wordt voorzien. 

 

 

 

  

Verslaggever: Erik Laga 


